

迄今为止，澳大利亚钒已在 Meekatharra 附近获得了两个最高品位的钒矿交叉点

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 在西澳大利亚州 Meekatharra 附近的澳大利亚钒项目的南部走向延伸线上与浅钒相交，这将支持更新的资源模型。

从 30 个 2336 米逆循环（RC）钻孔计划获得的结果包括该项目迄今为止的两个最高品位和宽度相交处，录得了品位超过 1.25% 的钒。

该计划通过识别低成本，高品位，浅层和低风险的资源来鼎力支持 AVL 延长项目寿命的目标。

### “优异的成绩”

常务董事文森特·阿尔加（Vincent Algar）表示：“这项钻探计划在目前并非我们储量基地的地区取得了非凡的高品位成果，这进一步增强了我们对矿床的信心。”

“该结果还证实了该地区存在额外的浅层高磁化矿化。”

“这在 DFS 采矿计划中使用第二个甚至第三个采矿坑提供了潜力，这使我们对使该项目投入生产采用的策略增加了信心。”

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## **Australian Vanadium receives two highest grade vanadium intersections to date near Meekatharra**

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has intersected shallow vanadium on the southern strike extensions at the Australian Vanadium Project near Meekatharra, Western Australia which will underpin an updated resource model.

Results received from 30 reverse circulation (RC) drill holes for 2,336 metres included the two highest grades and width intersections on the project to date recording more than 1.25% vanadium.

The program strongly supports AVL's goal to increase project life by identifying low-cost, high-grade, shallow and low-risk resources.

### **“Exceptional high-grade results”**

Managing director Vincent Algar said: “The exceptional high-grade results from this drilling programme in areas not currently in our Reserve base further strengthen our confidence in the deposit.

“The results have also confirmed the presence of additional, shallow, highly magnetic mineralisation in this area.

“This opens up the potential for a second, and possibly third mining pit to be used in the DFS mining schedule, which adds confidence to the strategies we are applying to bring the Project into production.”

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China